
BK Yoi Styrelsemöte 
25/10-20

Närvarande
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Sören Forsberg
Anna Zetterberg
Daniella Heitz
Sofia Kaukua
Tobias Ståhl

1.Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

2.Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Daniella Heitz

3. Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkände

4. Rapporter
a. Ordförande
Protokollen som har släpat efter har nu lagts in på hemsidan samt i pärmen.
Ivar har ordnat upp faktura skriptet så det ska fungera nu.

b. Kassören
På föreningens företagsskonto finns 121 945,95 kr
På föreningens Sparkonto finns 75 508,85 kr
Betalande hittills Lattjo 6, Judo 7, Jujutsu 33, Taiso 0
Klubben har inte fått in LOK stödet från kommunen än men Daniella ska kolla detta imorgon.

c. Sektions ansvariga rapporter
Judo
Ivar ska gå en Fallpreventions kurs digital. Klubben behöver gå denna kurs för att kunna ha 
fallpreventionskurser för dom äldre samt inom arbetsplats olyckor.
Vincent Rydström har hittat tillbaka till träningar vilket är kul.
Det har varit graderingar inom Judon.
Gult bälte: Bonnie Bjerenius samt Zofia Majkowska
Gult bälte med orange streck: Emil Joensuu, Oscar Schmidt, Joel Wernald samt Cecilia Joensuu
Orange bälte: Sofie Kaukua samt Tobias Ståhl

Jujutsu
Några nybörjare har börjat på knatte träningarna samt några nya har börjat på vuxna passen vilket är jätte kul.

5.Kommande tävlingar, läger och utbildningar
22 november är det meningen att det ska vara Dan gradering i Uppsala Jujutsuklubb. Förhoppningen är att den 
blir av men det är inte helt säkert.
Trollhättan ska ha en Judotävling i november som Ivar ska kolla ifall någon vill åka på.

6. Utgifter
Städdag 30 augusti 570kr



7. Terminsavslut
Terminsavslut blir torsdag 17/12 vecka 51
Glenn ordnar fikat.

8. Julbord
Tuija ska kolla med Björkhaga  om det finns platser för oss helgen vecka 50.
Klubben bjuder Styrelsemedlemmarna samt tränarna på julbordet.

9. Övriga frågor
Klubbens jakt efter en ny lokal fortsätter. Tuija ska ta kontakt med medlemmarna i den arbetsgrupp som skulle 
hålla på med lokalfrågan. 

Jenny Lindberg som jobbar som fotograf samt webproduktion var förbi styrelsemötet för att erbjuda klubben 
hjälp att modernisera samt förenkla hemsidan ifall klubben vill. Göra den mobilvänlig samt hålla den uppdaterad.
Styrelsen la ihop en arbetsgrupp som består utav Ivar, Glenn, Tuija och Anna som ska undersöka lite mer om 
vilka kanaler vi vill synas på, vilka flöden som vi behöver samt hur vi vill att den ska se ut. Denna grupp ska 
komma med förslag till nästa styrelsemöte där det ska tas mer beslut om detta. 

Tobias Ståhl och Sofia Kaukua kom med ett förslag ifall klubben va intresserade av att samla ihop ett innebandy 
lag som ett korplag. Styrelsen tyckte att dom skulle ställa frågan till medlemmarna på klubbens Facebook sida för
att se ifall det finns intresse till detta.

10. Nästa möte 
29/11 klockan 15.00 på Landhs

10. Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande

Sekreterare 

Protokolljusterare
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